
Zápis 

ze zasedání Výboru Spolku rodičů a přátel školy 

při Základní škole Dřevnická 1790 – Zlín 

ze dne 5. 10. 2023 

 

 

Program zasedání: 

1. Zahájení, přivítání nových členů Výboru SRPŠ 

2. Schválení Závěrečné zprávy o čerpání za školní rok 2022/2023 

3. Schválení čerpání na rok 2023/2024 

4. Sběr 

5. Organizační záležitosti školy 

6. Diskuze 

7. Představení interaktivní tabule  

8. Závěr 

 

 

Ad 1) Zahájení, přivítání nových členů Výboru SRPŠ 

Zasedání Výboru SRPŠ zahájila předsedkyně Výboru paní Blanka Šiková. Přivítala pana 

ředitele i všechny přítomné a představila nové členy Výboru. Ti byli požádáni, aby 

obstarali kontakty na zákonné zástupce jednotlivých žáků třídy. 

Ad 2) Schválení Závěrečné zprávy o čerpání za školní rok 2022/2023 

Paní Baďurová zhotovila Závěrečnou zprávu o čerpání za školní rok 2022/2023, a tato 

byla členy Výboru SRPŠ odsouhlasena.  

• pro I. stupeň bylo čerpáno 44 581,20 Kč 

• pro II. stupeň bylo čerpáno 49 127 Kč 

• pro školní družinu bylo čerpáno 7 572, 72 Kč 

 

Stav běžného účtu SRPŠ ke dni 30. 8. 2023 činí 177 031,45 Kč. 

     Ad/3) Schválení čerpání na rok 2023/2024 

     Na základě požadavků učitelů I. i II. stupně i požadavků paní vychovatelek školní družiny 

bylo odsouhlaseno čerpání finančních prostředků ze SRPŠ: 

• pro I. stupeň 99 000 Kč 

• pro II. stupeň 108 500 Kč 

 

Dále byl nadpoloviční většinou odsouhlasen i návrh čerpání finančních prostředků pro 

školní družinu ve výši 15 000 Kč. 



Celková výše požadovaných finančních prostředků pro školní rok 2023/2024 činí 222 500 Kč. 

 O návrhu na čerpání finančních prostředků SRPŠ pro školní rok 2023/2024 hlasovalo 

 11 členů, 6 členů se k danému návrhu nevyjádřilo, ve třídě 6. B nebyl zvolen zástupce. 

Ad 4) Sběr 

Pan Olšan byl osloven, aby naplánoval společně s paní Gorčíkovou 4 termíny sběru. Byla 

diskutována otázka, aby se žáci dozvěděli dané termíny s větším časovým předstihem 

minimálně 14 před daným výběrem. Pan ředitel nabídl rodičům, že děti mohou nosit sběr den 

či dva před daným výběrem, neboť jednotliví zástupci tříd požadovali prodloužení času sběru. 

Jednotliví členové se shodli, že pokud se cena za noviny a časopisy nižší než 0,50 Kč/kg, 

bude sběr papíru zrušen. 

Výnos za sběr za školní rok 2023/2024 činil 6 500 Kč. 

Žáci mohou sběr odevzdávat i u společnosti: PARTR spol. s.r.o. – Rybníky I 

Ad 5) Organizační záležitosti školy 

Členové diskutovali o částce, která bude u žáků vybírána v rámci příspěvku SRPŠ. Byl 

vznesen i dotaz, zda by se příspěvky od jednotlivých žáků zrušily, což bylo většinou 

zamítnuto. Schváleny byly tyto částky: 

300 Kč – jedno dítě 

500 Kč – dvě děti 

600 Kč – tři a více dětí 

Jednotliví členové vznesli na pana ředitele dotaz ohledně skříněk v šatnách. Pan ředitel je 

přesvědčen, že z hygienických důvodů nejsou uzamykatelné skříňky v prostorách šaten 

vhodné. Přezůvky si žáci, kteří navštěvují školní družinu, nosí denně domů. Ti, kteří družinu 

nenavštěvují, mohou si je ponechat v šatnách navlastní zodpovědnost zákonných zástupců 

žáků. 

Výhledově má škola vizi, že nastaví bezhotovostní platby, které jednoznačně zjednoduší a 

urychlí veškeré finanční toky mezi zákonnými zástupci žáka a školou. 

Řešena byla i otázka domácích úkolů, kdy byl vznesen návrh, aby žáci nedostávali domácí 

úkoly na víkend.  

Vznesen byl dotaz na možnosti výběru ze dvou jídel ve školní jídelně. Tato otázka byla již 

několikrát diskutována. Podle pana ředitele žáci vždy dávali přednost jídlům méně 

„zdravějším“ a většina z nich velkou část porce vracela. Ve školní jídelně pracuje nutriční 

terapeutka, která dbá na to, aby žákům byla podávána kvalitní výživově plnohodnotná strava. 

Škola bude i nadále pokračovat ve zvyšování kvality vybavení jednotlivých učeben a prostor 

školy. Vizí SRPŠ i pana ředitele je využívání finančních prostředků k zajištění technického 

zázemí školy (např. interaktivní tabule, projektor, vizualizér, počítače atd.) Toto vybavení 

přispěje k zefektivnění a zkvalitnění výuky v jednotlivých předmětech.  



Jednoznačně bylo i schváleno, že finanční prostředky Výboru SRPŠ přispějí k výzdobě školy, 

např. polepy schodů, podlah či dveří. Tyto polepy zefektivňují estetickou stránku školy a 

současně mají výukový charakter. 

 

Ad 6) Diskuze 

• Otázka šaten, skříněk, nošení přezůvek – žáci školní družiny si nosí přezůvky s sebou. 

• Možnost přinést sběr před termínem jeho výběru. Daný termín bude vyhlášen 

s dostatečným časovým předstihem. 

• Využití čerpání finančních prostředků SRPŠ – technické vybavení školy. 

• Otázka domácích úkolů a možnost výběru dvou jídel ve školní jídelně. 

Ad 7) Představení interaktivní tabule 

Pan ředitel představil interaktivní tabuli, která je umístěna ve třídě I. stupně. Tato tabule 

přispěje k zefektivnění a zkvalitnění výuky a současně k výuce zábavnou a hravou formou. 

Tuto tabuli zhlédly paní předsedkyně, paní Baďurová a Pagáčová, které současně ocenily i 

velmi pěknou a poutavou výzdobu třídy. 

Výbor SRPŠ ze svých prostředků věnoval finanční dar ve výši 84 216 Kč pro pořízení 

interaktivní tabule včetně projektoru, elektromateriálu, montáže a dopravy. 

Ad 8) Závěr 

• Třídní učitelky budou od žáků vybírat odsouhlasené příspěvky SRPŠ. 

• Příspěvky SRPŠ budou v průběhu roku čerpány podle navrženého plánu. 

• Sběr papíru proběhne v letošním školním roce 4x pod vedením paní učitelky 

Gorčíkové a pana Olšana. 

 

Začátek: 16. hod 

Konec: 17. 30 hod 

 

Ve Zlíně dne 5. 10. 2023 

 

Zapsala: Mgr. Monika Pagáčová 

 

Zápis zaslán k diskuzi členům Výboru: 23. 10. 2023 





 

 

 

 


